
AINEJÄRJESTÖ ASTÉRIX RY PÖYTÄKIRJA 9.3.2011 KAUSI 2010 - 2011

Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika ke 9.3.2011 klo 16.03 – 17.57

Paikka Kielten laitoksen aula, Seminaarinkatu 15, Jyväskylä

Läsnä Karim Aissa Baccouche, Marju Reunanen, Hilla Kaipainen, Miika Hämynen, Annika 
Kauhanen, Marika Rauhamäki (poistui kohdan 12 käsittelyn aikana), sopo-
valiokunnan puheenjohtaja Sanni Saarimäki (poistui kohdan 9 käsittelyn lopussa), 
Saara Määttänen, JYY:n hallituksen sopovastaava Fatim Diarra (saapui kohdan 8 
käsittelyn aikana, poistui kohdan 9 käsittelyn lopussa) ja Katja Länsimäki

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche avasi kokouksen klo 16.03.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Tapahtumat päätettiin käsitellä ennen sopo-asioita. Esityslista hyväksyttiin 
muutoksineen.

4. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta
Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Annika Kauhanen ja Marju 
Reunanen.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen ja hyväksyminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin jo 14.2., koska sitä tarvittiin 
pankkireissua varten. Pöytäkirja hyväksyttiin tuolloin sellaisenaan.

6. Ilmoitusasiat
Annika Kauhanen kävi 17.2. sopokokouksessa.

Miika Hämynen kertoi kopoasioita. 2.3. pidetyssä kokouksessa käsiteltiin seuraavaa:
• E-tentit. Tietohallintokeskukselta oli edustaja puhumassa aiheesta. Kielten 

laitos on sitoutunut lähtemään mukaan e-tenttijärjestelmään kevään aikana, 
mutta vielä e-tenttejä ei ole. Järjestelmä on hankittu nopeasti, joten se on 
rajoittunut.

• Kaikilla laitoksilla ei ole ollut varaa maksaa harjoittelusta palkkaa. Hallituksen 
opiskelijajäsen Juha Lintula oli huomauttanut, että rahan puute ei voi olla syy 
tähän, sillä yliopistolla menee ihan hyvin.

8.3. Miika Hämynen edusti kielten opiskelijoita kielten laitoksen, OKL:n ja Norssin 
kokouksessa. Siellä käsiteltiin seuraavia asioita:

• Ope-opiskelijoita oli valittu ranskaan tänä vuonna 8 (kiintiö on 10). 
• Venäjässä ope-opintoihin on tunkua.
• Ensimmäinen ei-suoravalittu (suomen kieli) oli viidennellä sijalla.
• Käytännön ongelmat: tiiviiden aikataulujen vuoksi opiskelijat eivät jaksa. 

Jotkut ovat jopa joutuneet sairaslomalle.
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• Kielikampusta hyödynnetään jatkossa pitämällä yhteisiä kursseja.
• Norssilta ihmeteltiin, miksi siellä ei tehdä tutkimusta. 
• Aikataulujen suhteen pidetään kokous, jossa katsotaan, etteivät ainakaan 

isoimmat kurssit menisi päällekkäin.

Norssilla tehdyn tutkimuksen (tai sen puutteen) suhteen kokouksessamme nousi esille, 
että syynä ovat huonot kokemukset, ja romaanisen filologian osalta kukaan ohjaaja ei 
anna lupaa tehdä siellä tutkimusta, sillä kaiken materiaalin pitäisi olla kirjallisessa 
muodossa. Norssilla voisi kuitenkin videoida, kunhan kysyy luvat.

9.3. oli sivuaineinfo, jossa Marika Rauhamäki kävi. Siellä olivat puhumassa Annamari 
Rovamo, 3. vuoden englannin opiskelija (sivuaineet palveluliiketoiminta ja JOO-
opintoina japani Joensuun yliopistossa) ja toinen englannin opiskelija (sivuaineet ope-
opinnot ja suomi & kirjallisuus: haluaa opettaa suomea englanniksi). 

Hilla Kaipainen kävi kulttuuri- ja ympäristövaliokuntien kokouksissa, 
ympäristökoulutuksessa sekä yhdistyksen talouskoulutuksessa, joka ei oikein ollut 
pienille yhdistyksille suunnattu.

Karim Aissa Baccouche onnitteli uusia tuutoreita, jotka ovat Hanna Toppi ja Marika 
Rauhamäki. Terho Joutsen oli kysynyt ehdokkaista ainejärjestön mielipidettä, ja 
puheenjohtajamme oli tuumannut heidän olevan loistotyyppejä.

Vappusitsit, joista oli tullut henkilökohtaista viestiä (ilmeisesti useammallekin 
ainejärjestölle), päätettiin jättää väliin.

Miika Hämynen ilmoitti, että 30.3. on vieraiden kielten työelämäiltapäivä, jonne tulee 
alumneja juttelemaan.

Hallitus suosittelee elämäntapatyöttömyyttä.

8.3. oli Kampus Kinossa Micmacs à tire-larigot -elokuva. Hilla Kaipainen oli ainoa 
romanistikävijä. Ihmeteltiin, miksi leffoissa on ollut vähäisesti kävijöitä.

7. Tapahtumat
Talviriehassa 21.2. oli 11 osallistujaa, joista 1 La Stradan edustaja ja 1 vaihtari. Karim 
tarjosi makkarat saunalla, tarjolla oli myös YK:n tanssiaisten jämiä.

Euroviisujoukkueessa on tällä hetkellä 4 innokasta: Kaisa Hamunen, Katri Simi, 
Marika Rauhamäki ja Ave Tikkanen.

La Noche Española on torstaina 7.4.
• Järkkätiimiä ei ole vielä kysytty apuun.
• Käytännön asiat päätettiin sopia esim. seuraavassa kokouksessa.
• Santiago de la Torre Moral on tulossa, Terho Joutsenelle on ilmoitettu ja Lyhty 

on varattu.
• Ilmoittautuminen on mahdollista ilmoitustaululla olevalla listalla tai 

sähköpostitse Marika Rauhamäelle.
• Kaapissa on edellisten vuosien mainoksia, joita voi käyttää, kunhan vaihtaa 

päivämäärät.
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• Marika Rauhamäki tekee mainoksen, jonka Miika Hämynen lähettää Jyytisiin.
• Budjetiksi sovittiin max 200 €.
• Päätettiin hakea avustusta YK:lta.

Marju Reunanen kertoi, että Pedaali haluaisi pitää yhteissitsit. Sitsit eivät olisi mikään 
massiivinen juttu, koska Pedaalikin on pieni ainejärjestö. Ajankohdaksi oli ehdotettu 
huhtikuun alkua, Marju Reunanen ehdotti Nochesta seuraavaa viikkoa: kohdeyleisö on 
kuitenkin eri, joten tuskin söisi osallistujia kummastakaan. Päätettiin lähteä mukaan 
järjestämään sitsejä Pedaalin kanssa.

Vappua vietetään perinteiseen tapaan Harjun reunalla. 
• Astérix sponsoroi juomat, OMM (eli oma muki mukaan).
• Ollaan Harjulla, satoi tai paistoi.
• Sateen varalle on hankittava pressu ja köyttä.
• Nyyttärit ja rento meininki.

Tässä vaiheessa siirryttiin käsittelemään YK-asioita, koska Fatim Diarra ei ollut vielä 
saapunut paikalle.

8. YK-asiat
YK:n kokous oli 17.2.

• Lauantaina 12.2. on YK:n lenkki. (OMMMM)
• YK:lla on rasti ARJ:ssä.
• Seuraava kokous on 16.3. klo 14.
• YK:n alaisten ainejärjestöjen aktiivien iltaa on mietitty.
• YK valtaa JYY:n eli osallistuu edariin.
• Kirsi Pakkanen-Kilpiän kanssa kokoustetaan keväämmällä. Aiheena mm. 

kuinka opiskelijat haluaisivat, että heitä opetetaan.

9. Sopo-asiat
Sopovaliokunnan puheenjohtaja Sanni Saarimäki ja JYY:n hallituksen sopovastaava 
Fatim Diarra esittäytyivät ja jakelivat Nyyti-pinssejä ja halikortteja. He tulivat 
kertomaan mm. uudistuvasta opintotuesta.

• Opintotuki uudistuu 1.8.
• Asiasta on mainittu pienessä tekstissä KELA:n kirjeissä ja nettisivuilla.
• Ainejärjestöjen apua tarvitaan tiedottamisessa.
• Asiasta kerrotaan järjestöklubilla, tuutorien kautta ja Facebookissa.
• 1.8. alkaen ei kannata ottaa enää pelkkää asumislisää, koska se vie koko 

tukikuukauden.
• Pitää saada enemmän opintopisteitä (5) tukikuukautta kohden.
• Opintotuki muuttuu kaksiportaiseksi: tulevat fuksit suorittavat ensin kandin, ja 

vasta tutkinnon ulos otettuaan saa tukea maisterivaiheeseen.
o Ongelma: mitä jos puuttuu vain yksi suoritus, eikä kyseistä kurssia 

järjestetä esim. puoleen vuoteen?
o Kesäopintoja on pakko tarjota, muuten homma ei toimi.

• Opintolainapäätös haetaan jatkossa automaattisesti kaikille.
• Vaaleissa kannattaa miettiä tämänkin suhteen, ketä äänestää…
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Muita Fatim Diarran ja Sanni Saarijärven asioita olivat seuraavat:
• 15.3. on JYY:n toimeentuloinfo kirjaston aulassa. Aiheina ovat kesäopinnot ja 

opintotuki. 
• 16.3. vietetään tasa-arvo- ja yhdenvertaisuuspäivää. Kampukselle tulee 

lappuja, joissa lukee ajattelua kyseenalaistavia lauseita, valituspiste ja 
aiheeseen liittyviä luentoja.

• YTHS-pilotti, jossa on tarkoitus ottaa AMK-opiskelijat mukaan. Lappeenranta 
olisi hyvä paikka pilotille, Jyväskylä taas huono.

• Eduskuntavaalit. 
o JYY:n vaalipaneeli järjestetään 6.4. JAMKO:n kanssa.
o  Kirjastolle tulee ennakkoäänestyspiste.
o Yliopiston listoilla ei saa mainostaa tiettyä ehdokasta.
o SYL:in tavoitteisiin sitoutuneista tulee valtakunnallinen lista.

Lopuksi sopo-vierailijat pyysivät kysymyksiä. Totesimme, että meidän suurin 
epäkohtamme on ainejärjestötilan puute. Sanni Saarijärvi huomautti, että Tosineen 
ainejärjestötila on muutettu siivouskomeroksi. Miika Hämynen totesi, että meidän 
pitäisi iskeä nyt, kun tutkijoita saattaa lähteä huoneistaan. Toisaalta kielten laitokselle 
on mahdollisesti tulossa remontti.

Fatim Diarra muistutti vielä häirintäyhdyshenkilöistä (Juho Suortti ja Karoliina 
Vainikainen), joita kannattaa käyttää hyödyksi.

Vierailijoiden lähdettyä mietittiin vielä, kuinka kandidaatin tutkintoon kuuluvat 
opinnot määritellään pääaineen ja sivuaineen kannalta opintotukiuudistuksen jälkeen.

Annika Kauhanen lupasi tehdä Astérixin ilmoitustaululle julisteen, jossa on pääkohdat 
opintotukiuudistuksesta.

10. Haalarimerkkiasiat
Pitäisi tilata lisää Astérix-merkkejä. Päätettiin uudistaa merkkiä ja järjestää kilpailu, 
sillä vanhan merkin kuvaa ei ole missään digitaalisessa muodossa. Todettiin, että 
vanhan merkin omistajat hankkivat myös uuden merkin, joten se on kannattavaa. 

Harkittiin kahta merkkiä: pientä uudistusta vanhalle ja hupimerkki. Päätettiin 
kuitenkin katsoa asiaa tarkemmin sen jälkeen, kun nähdään, millaisia ehdotuksia tulee.

Kilpailu alkaa viikolla 13 ja päättyy 7.4., jolloin Espanjalaisessa illassa voisi vielä 
sangrian voimin piirustella viime hetken merkkiehdotuksia. Lisäksi laitetaan P:n 
aulaan puuhaboksi, jotta merkkejä voi piirrellä siellä.

11. Astérixin laulu
Annika Kauhanen ilmoitti, ettei aio valmistua, ennen kuin Astérixilla on laulu.

Päätettiin yhdistää laulukilpailu merkkikilpailuun. Laulun pitäisi olla vappuun 
mennessä valmis.

12. Tiliasiat: Astérixin ja Sputnikin yhteisen saunaillan selvittäminen
Tiliasiat käsiteltiin vasta tässä kohdassa, koska ne jäivät aiemmin välistä.
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Oli tullut viestiä, ettei Astérix ole maksanut saunailtaa, vaikka niin oli sovittu. 

Hilla Kaipainen sanoi, että lasku on maksettu, mutta pohti, olisiko tili ollut väärä. Hän 
tarkistaa asian.

Asia todettiin kummalliseksi: syksyn rahastonhoitaja Helene Mulari on varmasti 
maksanut laskun, sillä saunaillasta nousi silloin iso haloo. 

13. META (muut esille tulevat asiat)
Hilla Kaipainen kertoi, että Astérixilla on nyt uusi tili (Nordea 104530-196682). 

Yleisavustuksia pitää hakea nyt. Karim Aissa Baccouche hoitaa asian.

Annika Kauhanen muistutti, että hallituksen pitäisi hyväksyä uudet jäsenet. 
Seuraavaan kokoukseen tuodaan lista nimistä ja hyväksytään ne sitten.

Annika Kauhanen huomautti myös, että toiminnantarkastukseen pitää luoda perinne, 
jotta se ei mene kaaokseksi.

14. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään torstaina 31.3. klo 16 Sohwilla.

15. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.57.

Vakuudeksi Jyväskylässä __.__. 2011

Puheenjohtaja Karim Aissa Baccouche

Sihteeri Katja Länsimäki

Pöytäkirjantarkastajat Annika Kauhanen Marju Reunanen

Liitteet Liite 1 Alkuperäinen esityslista
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